
HOLMESTRAND ROTARY KLUBB 

 

Referat fra møte på Holmestrand Fjordhotell 12.02.19 
  
Tilstede: 25 rotarianere og gjest Arne Smith Johansen. 
Møteleder: Stig Kløvstedt. 
 
Kveldens foredragsholder var Håkon Solberg fra Re (opprinnelig Gullhaug). Han fortalte om 
det nye innendørs skianlegget på Lørenskog hvor han var engasjert i prosjektfasen av 
Betonmast AS. Han ble introdusert av Hans Johan Kjølsrød. 
Solberg er tidligere ordfører i Re og leder av næringsforeningen. I dag driver han eget  
konsulentfirma.  
 
Selvaag lanserte for noen år siden ideen om et stort innendørs skianlegg på Lørenskog. I 
tillegg til noen mindre investorer fikk han med seg Canica (Rimi Hagen). Totale kostnader 
ca. NOK 3,5 milliarder. Åpning i januar 2020. Inntekter første driftsår er beregnet til NOK 80 
mill. Bygget er 500m langt og 100m bredt, dvs. 50 000kvm totalt og 40 000 kvm. skiområde. 
Høydeforskjell er 90 m. Anlegget har opplegg for langrenn og alpint, samt en lekepark. For 
øvrig finnes: hotell, vinterpark, parkeringshus mm.  I tillegg til kald sone finnes an varm sone 
med garderober, kontorer og spisesteder.  
Ytterligere informasjon finnes på anleggets hjemmeside: www.snooslo.no 
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